



Genetik für Jedermann

## Marketplace

<http://holsteinforum.de/?l1=3&sp=de>



Typ – Kuhfamilien – Genomics – Schau – Polled

### Holstein Forum Partners präsentiert



HFP Team

OWN Genetic

Ole Windfeldt Nielsen

Ole ist das Nordlicht unter unseren Partnern. Er lebt mit seiner Familie in Dänemark, wo er den Spagat zwischen Beruf, Familie und Hobby meistert. Er hat ein besonderes Auge für Tiere, gerade deswegen ist er seit 6 Jahren Richter bei Schauen, seit 2 Jahren wird er sogar bei der Nationalschau in Herning, Dänemark eingesetzt.

Im Alltag arbeitet er als Landwirtschaftlicher Betriebsleiter, wo ein Teil der Tiere ihm selbst gehört. Die Zucht macht er als Hobby, wo er auf 80% Balance, 10% Genomics und 10% Schau setzt.

Ole und Bernd haben sich 1999 auf einer USA-Reise kennengelernt und sind seitdem in Kontakt. Die Zusammenarbeit mit Holstein Forum begann, als Bernd Sommer und Friedrich Köster OWN Lucille im September 2011 von Ole kaufte – ihre Tochter HFP Lucette wurde im Oktober 2012 als #1 GTPI in Europa und #4 GTPI weltweit getestet. Die letzte Penley-Tochter von Lucille wird zusammen mit weiteren Enkeln und Urenkeln am Holstein Forum Kösters Variety Sale am 8. Juli 2017 verkauft.

### 4. Holstein Forum Kösters Variety Sale

Genetik für Jedermann

Samstag, 08. Juli 2017, 19.00 Uhr

auf dem Betrieb der Köster KG in Steinfurt



# HOLSTEIN FORUM

NEWSLETTER May 12th, 2017



HOLSTEIN FORUM

Exclusive Genetics.



Genetics for Everyone

## Marketplace

<http://holsteinforum.de/?l1=3&sp=de>



Type – Cowfamilies – Genomics – Show – Polled

### Holstein Forum Partners presents



HFP Team

OWN Genetic

Ole Windfeldt Nielsen

Ole is the Northern Light among our partners. He lives with his family in Denmark, where he masters the balancing act between profession, family and hobby. He has a special eye for animals, that is why he has been a judge for Shows for 6 years, the last 2 years even at the National Show in Herning, Denmark.

He works as an agricultural operations manager, where a part of the animals belong to him. The breeding he runs as a hobby, where he puts emphasis on 80% Balance, 10% Genomics and 10% Show.

Ole and Bernd met in 1999 on a trip in the USA and have been in touch since then. The cooperation with Holstein Forum began when Bernd Sommer and Friedrich Köster bought OWN Lucille from Ole in September 2011 - in October 2012 her daughter HFP Lucette was tested as # 1 GTPI in Europe and # 4 GTPI worldwide. The last Penley daughter of Lucille will be sold along with some granddaughters and great-granddaughters at the Holstein Forum Kösters Variety Sale on July 8., 2017.

## 4. Holstein Forum Kösters Variety Sale

Genetics for Everyone

Saturday, July 8th, 2017, 19.00 h

On the Köster KG farm in Steinfurt



HOLSTEIN FORUM  
Exclusive Genetics.

Holstein Forum Rinderzucht GmbH, Borghorster Str. 52, D-48366 Laer  
☎ +49 (0)2554 917543, ✉ info@holsteinforum.de, 🌐 www.holsteinforum.de